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Erkende dierenasielen  -  Eenmalige premie

In de commissievergadering van 15 januari 2020 werden enkele vragen gesteld naar 
aanleiding van de toekenning van een éénmalige premie voor de dierenasielen in 
Vlaanderen. 

De vele erkende dierenasielen zijn gestoeld op een uitgebreide vrijwilligerswerking met 
vele personen die dierenwelzijn een warm hart toedragen. Dierenasielen zijn vandaag op 
zoek naar nieuwe werkmethodes, netwerken en begeleiding om een nog professionelere 
werking na te streven. Om dit mogelijk te maken, zal een financiële steun onontbeerlijk 
zijn. Het uitwerken van een permanente steun verdient dan ook aanbeveling.

Wij vernamen dat meer dan 150 dierenasielen in aanmerking komen om de éénmalige 
premie te ontvangen op voorwaarde dat men een uitgekozen centraal beheersysteem 
implementeert. Er werd daarbij verwezen naar de lijst met erkende asielen op 
www.adopteereendier.be en een streefdatum in april voorgesteld. Sommige dierenasielen 
zijn reeds in uitvoering en andere worden op deze manier gemotiveerd met het 
opgelegde, gewenste pakket te werken. 

Het lijkt een goede maatregel om naar uniformiteit te streven die een éénduidige analyse 
van data mogelijk zal maken. 

Het voorzien van een softwarepakket kost echter geld. De grootste kostprijs en expertise 
betreft de ontwikkeling in het veld. De installatie, opleiding en onderhoud zullen ook de 
nodige uitgaven met zich meebrengen. 

Aangezien het de bedoeling is om meer dan 150 dierenasielen, op voorwaarde dat ze 
kiezen voor dit beheersysteem, van een éénmalige subsidie te voorzien, heb ik volgende 
vragen.

1. Naast het verplichte gebruik van één gekozen beheersysteem, aan welke 
voorwaarden dient men nog te voldoen? Komen alle asielcentra op 
adopteereendier.be in aanmerking? 

2. Hoe kan men verantwoorden dat deze éénmalige subsidie gekoppeld moet worden 
aan één centraal beheerpakket ? Wat zijn de kosten om dit te realiseren per asiel en 
in totaliteit ?

3. Zal de kostprijs van het beheerpakket door de Vlaamse overheid worden gedragen ?

http://www.adopteereendier.be


4. Welke procedure werd gekozen en gevolgd volgens de wet op overheidsopdrachten?

5. Hoe zal een correct en efficiënt gebruik in het kader van opleidingen en 
softwareonderhoud gebeuren na de implementatie? 

6. Kunnen dierenasielen die dit pakket niet op tijd implementeren deze steun nog op 
een later moment genieten?
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1. Inderdaad, alle asielen die erkend zijn en die werken met het beheersprogramma 
Animal Shelter én die hun adoptiedieren adverteren op adopteereendier, komen in 
aanmerking.

2. Het gaat om een subsidie en geen dekking van alle mogelijke kosten. Die laatste 
verschillen naargelang de situatie van het asiel: hebben ze al een internet aansluiting, 
beschikken ze over een pc, heeft de asielmedewerker reeds de nodige kennis, etc.?

3. De ontwikkeling van het beheerpakket is deels door de Vlaamse overheid financieel 
gesteund.

4. Het ging om een subsidiedossier.

5. De dienst Dierenwelzijn zorgt ervoor dat eventuele noodzakelijke wijzigingen aan de 
software ook doorgevoerd worden en dat opleidingen voorzien worden.

6. Het is mijn intentie om een systeem van jaarlijkse ondersteuning voor dierenasielen 
uit te werken. De contouren van dit systeem liggen nog niet vast.


